
С Т Е Н О Г Р А М А
пленарного засідання  ХХХVІ сесії районної у місті ради

VІ скликання 27 лютого 2015 року

Красножон Ю. Л., в. о. голови районної у місті ради — заступник голови
районної у  місті ради

Шановні колеги, доброго дня!
Перш ніж розпочати пленарне засідання, дозвольте виконати приємну

місію та провести нагородження.
(Триває нагородження)

Шановні колеги! У зв’язку  з загибеллю 29 серпня 2014 року,  під час
виконання військового обов’язку в м. Іловайську,  Джадана Івана Миколайо-
вича, механіка-радіотелефоніста 40 батальйону територіальної оборони, роз-
порядженням міського голови 27 лютого оголошено в місті Кривому Розі днем
жалоби, прошу хвилиною мовчання вшанувати пам'ять загиблого,  всіх
військовослужбовців, які загинули, захищаючи  незалежність і суверенітет
Украйни та  мирних жителів що стали жертвами терористів на сході України.

(Триває хвилина мовчання)
Дякую, прошу сідати. Шановни колеги! На початок пленарного засідання

зареєструвалося 31 депутат районної у місті ради. Відповідно до статті 46
Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» сесія є повноважною,
якщо в ній бере участь більше половини депутатів від загального складу ради.
Оголошую пленарне засідання ХХХVІ сесії районної у місті ради відкритим.

(Звучить Гімн України)
Прошу сідати. На пленарне засідання районної у місті ради  запрошені

керівники структурних підрозділів виконкому районної у місті ради. Для
роботи сесії нам необхідно обрати лічильну комісію та секретаріат. Є
пропозиція обрати лічильну комісію у складі трьох чоловік. По кількісному
складу є заперечення? Прошу голосувати. Хто за? Проти? Утримався? мається.
Пропоную до складу лічильної комісії: Карповського Миколу Івановича;
Вячеславову Наталію Вікторівну; Малай Світлану Єгорівну. Прошу голосувати.
Хто за дані кандидатури? Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.

Переходимо до виборів секретаріату. Є пропозиція обрати секретаріат у
складі трьох чоловік. По кількісному складу є заперечення? Немає.  Прошу
голосувати. Хто за? Проти? Утримався? Приймається. Пропоную обрати до
секретаріату депутатів районної у місті ради:  Андрієнко Миколу Дмитровича;
Ведмідь Олену Миколаївну; Хотькіна Володимира Олександровича. Прошу го-
лосувати. Хто за дані кандидатури? Хто за? Проти? Утримався? Приймається.

Прошу секретаріат і лічильну комісію зайняти робочі місця та
приступити до роботи. Прошу затвердити такий регламент роботи: доповіда-
чам з питань, внесених на розгляд ради – до 5 хв.; виступаючим від
депутатських груп та фракцій або у дебатах – до 3 хв.; при розгляді питання
порядку денного «Різне» – до 3 хв. Пленарне засідання пропонується провести
за 1 годину. Хто за такий регламент роботи, прошу голосувати. Хто за? Проти?
Утримався?  Приймається.
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До порядку денного ХХХVІ сесії внесені питання:
1. Про забезпечення в районі організаційно-правових умов утримання

вихованців закладів соціального спрямування. Доповідач: Сироватка Ірина
Василівна, начальник служби у справах дітей.

2. Інформація «Про стан законності, боротьби зі злочинністю, охорони
громадського порядку та результати діяльності Саксаганського РВ КМУ
ГУМВС України в Дніпропетровській області». Доповідач: Назаренко Микола
Миколайович, в. о. начальника Саксаганського РВ КМУ ГУМВС України в
Дніпропетровській області.

3. Про затвердження звіту про виконання районного у місті бюджету за
2014 рік. Доповідач: Шматкова Людмила Георгіївна, начальник фінансового
відділу.

4. Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 30 грудня 2014
року № 367 «Про районний у місті бюджет на 2015 рік». Доповідач: Шматкова
Людмила Георгіївна, начальник фінансового відділу.

5. Про затвердження звіту про виконання Програми соціального захисту
окремих категорій мешканців Саксаганського району на 2014 рік. Доповідач:
Басенко Тетяна Станіславівна, заступник начальника управління праці та
соціального захисту населення.

6. Про внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 30
грудня 2014 року № 368 «Про затвердження Програми соціального захисту
окремих категорій мешканців Саксаганського району на 2015 рік». Доповідач:
Басенко Тетяна Станіславівна, заступник начальника управління праці та
соціального захисту населення.

7. Про затвердження звіту про виконання Програми соціально-
економічного та культурного розвитку Саксаганського району за 2014 рік.
Доповідач: Шатохіна Марина Сергіївна, в.о. завідуючої відділом економіки та
промисловості.

8. Про затвердження звіту про виконання  Програми соціального розвитку
закладів, установ Саксаганського району за рахунок коштів бюджету розвитку
на 2014 рік. Доповідач: Шатохіна Марина Сергіївна, в.о. завідуючої відділом
економіки та промисловості.

9. Про внесення змін  у додаток до рішення районної у місті ради від 30
грудня  2014  року № 369 «Про затвердження  Програми соціального розвитку
закладів, установ Саксаганського району за рахунок коштів бюджету розвитку
на 2015 рік». Доповідач: Шатохіна Марина Сергіївна, в.о. завідуючої відділом
економіки та промисловості.

10. Про затвердження звіту про виконання Програми реалізації державної
та місцевої політики з питань поліпшення становища дітей, молоді, жінок та
сімей у Саксаганському районі у 2014 році. Доповідач: Волинкіна Світлана
Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім'ї і молоді.

11. Про внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від   30
грудня 2014 року № 371 «Про затвердження Програми реалізації державної та
місцевої політики з питань поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей
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у Саксаганському районі на 2015 рік». Доповідач: Волинкіна Світлана
Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім'ї і молоді.

12. Про затвердження звіту про  виконання розрахункового кошторису
витрат коштів районного у місті бюджету на реалізацію заходів Комплексної
програми розвитку культури та мистецтва у Саксаганському районі на 2013-
2015 роки у 2014 році. Доповідач: Лебедин Євгенія Олегівна, в. о. завідуючої
відділом культури.

13. Про затвердження звіту про виконання розрахункового кошторису
витрат на реалізацію у 2014 році заходів  Програми розвитку фізичної культури
і спорту в Саксаганському районі на 2011 –2015 роки. Доповідач: Подкопаєва
Інна Вікторівна, начальник відділу освіти.

14. Про внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 30
грудня 2014 року № 373 «Про затвердження розрахункового кошторису витрат
на реалізацію у 2015 році заходів Програми розвитку фізичної культури і
спорту в Саксаганському районі на 2011-2015 роки». Доповідач: Подкопаєва
Інна Вікторівна, начальник відділу освіти.

15. Про затвердження розпоряджень голови районної у місті ради.
Доповідач: Шматова Вікторія Вікторівна, завідуюча відділом служби в органах
місцевого самоврядування та кадрової роботи.

16. Про внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 29
квітня 2011 року № 60 «Про затвердження Положення про відділ земельних
відносин та будівництва виконкому районної у місті ради». Доповідач:
Богданова Ірина Віталіївна, завідуюча відділом земельних відносин та
будівництва.

17. Про затвердження Регламенту Саксаганської районної у місті ради.
Доповідач: Красножон Юрій Леонідович, заступник голови районної у місті
ради.

18.  Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 12 листопада
2010 року № 4 «Про утворення виконавчого комітету районної у місті ради та
затвердження його складу». Доповідач: Красножон Юрій Леонідович,
заступник голови районної у місті ради.

19. Інформація про хід виконання рішення районної у місті ради від  27
січня 2012 року № 143 «Про  Програму сприяння громадській активності в
розвитку території Саксаганського району міста Кривого Рогу на 2012-2016
роки». Доповідач: Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом житлово-
комунального господарства.

20. Інформація про хід виконання рішення районної у місті ради від  28
листопада 2014 року № 344 «Про готовність житлового фонду, об’єктів
соціальної сфери та комунального призначення до роботи в осінньо-зимовий
період 2014 - 2015 років». Доповідач: Коркач Юрій Васильович, завідуючий
відділом житлово-комунального господарства.

21. Інформація про хід виконання рішення районної у місті ради від  30
грудня 2013 року № 277 «Про роботу відділу та закладів освіти щодо виконання
«Програми перспективного розвитку «Освіта міста Кривого Рогу» на 2013—
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2015 роки» в частині формування інтелектуального потенціалу обдарованих
дітей». Доповідач: Подкопаєва Інна Вікторівна, начальник відділу освіти.

22. Інформація про хід виконання рішення районної у місті ради від 30
квітня 2014 року № 319 «Про здійснення контролю за дотриманням
законодавства щодо захисту прав споживачів». Доповідач: Артюшина Людмила
Борисівна, завідуюча відділом розвитку підприємництва.

23. Інформація про хід виконання рішення районної у місті ради від 19
серпня 2011 року № 74 «Про затвердження заходів на виконання міської
Програми «Молодь для міста – місто для молоді» на 2011 – 2015 роки».
Доповідач: Волинкіна Світлана Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім’ї
та молоді.

24. Інформація про виконання плану роботи районної у місті ради за ІІ
півріччя 2014 року. Доповідач: Красножон Юрій Леонідович, заступник голови
районної у місті ради.

25. Різне.
Чи будуть доповнення до порядку денного? Немає. Пропоную затвердити

порядок денний «у цілому». Прошу голосувати. Хто за? Проти? Утримався?
Дякую, приймається.

Переходимо до розгляду питань, внесених до порядку денного. Нам необ-
хідно обрати комісію для доопрацювання підготовленого на сесію проекту
рішення «Про забезпечення в районі організаційно-правових умов утримання
вихованців закладів соціального спрямування». Пропоную комісію у складі
трьох осіб. По кількісному складу є заперечення? Немає. Прошу голосувати.
Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається. Пропоную: Мудру Ларису
Олександрівну; Колесник Віталію Олександрівну; Подкопаєву Інну Вікторівну.
Прошу голосувати. Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається. Прошу
комісію зайняти свої робочі місця на першому ряду. Переходимо до розгляду
першого питання. Слово для  доповіді з першого питання  надається
начальнику служби у справах дітей Сироватці Ірині Василівні.

(Доповідь Сироватки І. В. додається)
Шановні колеги! Чи є питання до доповідача? Будь ласка.

Криворотній І. І., фракція ВО «Батьківщина»
На одной из сессий нам доводили информацию, что одна американская

семья хотела усыновить ребенка, если я не ошибаюсь – это мальчик.
Усыновили ли они этого мальчика или нет, можно узнать?
Сироватка І. В.

Хлопчика було усиновлено американською сім’єю 26 грудня 2014 року.
До вашої уваги такі цифри: у 2012 році із закладу будинку-інтернату, було
усиновлено виключно іноземними громадянами, здебільшого – це американці,
троє дітей: двоє п’ятирічних і один – вісім років. У 2013 році – чотири дитини:
двоє шестирічних, одна дитина восьми років і одна дитини дев’яти років. В
2014 році – 8 дітей усиновлено: двоє – 7 років, одна дитина – 10 років,  одна
дитина – 15 років, одна дитина – 6 років, одна дитина – 16 років (цей хлопчина)
одна дитина – 12 років, одна дитина – 11 років. Тобто діти усиновлюються
виключно іноземними громадянами.
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Красножон Ю. Л.

Чи будуть ще запитання? Немає. Ірино Василівно, дякую. Сідайте.
До вивчення питання була залучена постійна комісія з питань екології,

охорони здоров’я та соціального захисту. Інформація щодо проведеної роботи з
перевірки умов утримання вихованців закладів соціального спрямування
викладена у проекті рішення. Тому пропоную співдоповідь голови постійної
комісії Мудрої Лариси Олександрівни  не заслуховувати, а додати до матеріалів
сесії. Немає заперечень?  Не буде, так? Добре.

Слово надається члену комісії по доопрацюванню проекту рішення
Подкопаєвої Інні Вікторівні. Прошу.
Подкопаєва І. В.

Комісія, розглянувши проект рішення «Про забезпечення в районі
організаційно-правових умов утримання вихованців закладів соціального
спрямування» визначила. Проект рішення підготовлено згідно з чинним
законодавством. Зауважень не надійшло. Тому, комісія пропонує прийняти цей
проект рішення.
Красножон Ю. Л.

Чи будуть якісь запитання? Немає. Шановні колеги, ставлю на
голосування. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Проти?
Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується  інформація «Про стан законності, боротьби
зі злочинністю, охорони громадського порядку та результати діяльності Сак-
саганського РВ КМУ ГУМВС України в Дніпропетровській області». Готував
питання: Приймак Руслан Миколайович,  заступник начальника Саксаганського
РВ КМУ ГУМВС України в Дніпропетровській області. Будь ласка, Руслане
Миколайовичу.

(Доповідь Приймака Р. М. додається)
Шановні колеги, чи будуть запитання до Руслана Миколайовича?

Карповський М. І., фракція Комуністичної партії України
У нас вырос до уровня масштаба страны вандализм. Вчера был разрушен

памятник Владимиру Ильичу Ленину, сегодня – памятники Кирову, Дзер-
жинскому, Карлу Либкнехту. Что будет завтра – мы тоже знаем. Возникает
вопрос. К 9-му мая не будут ли разрушены памятники нашим освободителям,
Героям Великой Отечественной войны. И что предпринимается милицией в
районе, чтобы наши стелы не лежали перед 9 мая вот так сделали с
памятниками Советской эпохи.
Приймак Р. М.

Я понял. На это у нас криминальные производства открыты. Патрули
нацелены на эти памятники. Я думаю мы этого не допустим. Это на контроле.
Красножон Ю. Л.

Вячеславе Володимировичу.
Швайковський В. В., фракція Комуністичної партії України

В принципе, меня интересует на эти разрушения, которые произведены с
7 на 8 февраля, заведены уголовные дела?
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Приймак Р. М.

Да. Открыто криминальное производство, сразу.
Красножон Ю. Л.

Ігорю Івановичу, будь ласка.
Криворотній І. І.

У меня тот же вопрос по памятнику Артема. На сколько я знаю – группа,
которая этот памятник валила – это не 5 не 15 минут дела. Оперативная группа
не выехала. Юрий Леонидович выехал лично сам туда. Группа, которая
завалила этот памятник, спокойно переехала валять другой памятник. Вы
говорите: три группы создано. Где эти группы реагирования, если здесь
зампредседателя исполкома успевает приехать, группа уезжает валить другой
памятник – милиция подъезжает только к ДК «Артема»? Так далеко ехать, да?
И видеокамеры есть наверняка на площади Артема, где можно посмотреть и
раскрыть это преступление? И как бывший оперативный сотрудник, я скажу,
что эти мероприятия были спланированы общественными организациями,
которые обращались в исполком по снесению памятников, и нами депутатами
было принято решение отказать этим организациям. А вы говорите:
«Провадження відкрито, раследуется».

А почему не проверяются эти общественные организации, которые
подавали уведомления на уничтожение этих памятников? Как среагировала
оперативная группа? Три группы, а никто ничего не делает.
Приймак Р. М.

Производство идет.
Красножон Ю. Л.

Шановні колеги, чи будуть ще запитання до доповідача? Немає. Дякую.
Шановні колеги! Хто за те, щоб інформацію «Про стан законності,

боротьби зі злочинністю, охорони громадського порядку та результати
діяльності Саксаганського РВ КМУ ГУМВС України в Дніпропетровській
області»  взяти до відома? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Утримався?
Дякую, приймається. Дякую Вам, прошу сідати.

До уваги пропонується проект рішення: «Про затвердження звіту про
виконання районного у місті бюджету за 2014 рік». Готувала це питання
Шматкова Людмила Георгіївна, начальник фінансового відділу. На спільному
засіданні постійних комісій Людмила Георгіївна доповідала з цього питання.
Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей проект
рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Утримався? Дякую,
приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про внесення змін до
рішення районної у місті ради від 30 грудня 2014 року № 367 «Про районний у
місті бюджет на 2015 рік». Готувала питання: Шматкова Людмила Георгіївна,
начальник фінансового відділу. На спільному засіданні постійних комісій
Людмила Георгіївна доповідала з цього питання також. Змін та доповнень не
надійшло. Чи будуть зараз? Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто
за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.
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До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження звіту

про виконання Програми соціального захисту окремих категорій мешканців
Саксаганського району на 2014 рік». Готувала питання: Басенко Тетяна
Станіславівна, заступник начальника управління праці та соціального захисту
населення. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей
проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Утримався? Дякую,
приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про внесення змін у
додаток до рішення районної у місті ради від 30 грудня 2014 року № 368 «Про
затвердження Програми соціального захисту окремих категорій мешканців
Саксаганського району на 2015 рік». Готувала питання: Басенко Тетяна
Станіславівна, заступник начальника управління праці та соціального захисту
населення. Змін та доповнень не надійшло. Хто за цей проект рішення? Прошу
голосувати. Хто за? Хто проти? Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження звіту
про виконання Програми соціально-економічного та культурного розвитку
Саксаганського району за 2014 рік». Готувала питання: Шатохіна Марина
Сергіївна, в. о. завідуючої відділом економіки та промисловості. Змін та
доповнень не надійшло. Чи будуть зараз?  Хто за цей проект рішення? Прошу
голосувати. Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження звіту
про виконання  Програми соціального розвитку закладів, установ Сакса-
ганського району за рахунок коштів бюджету розвитку за 2014 рік». Готувала
питання: Шатохіна Марина Сергіївна, в. о. завідуючої відділом економіки та
промисловості. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за
цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Проти? Утримався?
Приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про внесення змін  у
додаток до рішення районної у місті ради від 30 грудня  2014  року № 369 «Про
затвердження  Програми соціального розвитку закладів, установ
Саксаганського району за рахунок коштів бюджету розвитку на 2015 рік».
Готувала питання також Шатохіна Марина Сергіївна. Змін та доповнень не
надійшло. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти?
Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження звіту
про виконання Програми реалізації державної та місцевої політики з питань
поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей у Саксаганському районі
у 2014 році». Готувала питання : Волинкіна Світлана Миколаївна, завідуюча
відділом у справах сім'ї і молоді. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть
зараз? Немає. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про внесення змін у
додаток до рішення районної у місті ради від  30 грудня  2014 року № 371 «Про
затвердження Програми реалізації державної та місцевої політики з питань
поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей у Саксаганському районі
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на 2015 рік». Готувала питання також Волинкіна Світлана Миколаївна. Змін та
доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей проект рішення?
Прошу голосувати.  Хто за? Хто проти? Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження звіту
про  виконання розрахункового кошторису витрат коштів районного у місті
бюджету на реалізацію заходів Комплексної програми розвитку культури та
мистецтва у Саксаганському районі на 2013-2015 роки у 2014 році». Готувала
це питання Лебедин Євгенія Олегівна, в. о. завідуючої відділом культури. Змін
та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей проект рішення?
Прошу голосувати. Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження звіту
про виконання розрахункового кошторису витрат на реалізацію у 2014 році
заходів  Програми розвитку фізичної культури і спорту в Саксаганському
районі на  2011 – 2015 роки». Готувала це питання Подкопаєва Інна Вікторівна,
начальник відділу освіти. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз?
Немає. Дякую. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про внесення змін у
додаток до рішення районної у місті ради від 30 грудня 2014 року № 373 «Про
затвердження розрахункового кошторису витрат на реалізацію у 2015 році
заходів Програми розвитку фізичної культури і спорту в Саксаганському районі
на 2011-2015 роки». Готувала це питання також Подкопаєва Інна Вікторівна.
Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей проект
рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Утримався? Дякую,
приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження
розпоряджень голови районної у місті ради». Готувала питання : Шматова
Вікторія Вікторівна, завідуюча відділом служби в органах місцевого
самоврядування та кадрової роботи. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть
зараз? Немає. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Проти?
Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про внесення змін у
додаток до рішення районної у місті ради від 29 квітня 2011 року № 60 «Про
затвердження Положення про відділ земельних відносин та будівництва
виконкому районної у місті ради». Готувала питання: Богданова Ірина
Віталіївна, завідуюча відділом земельних відносин та будівництва. Змін та
доповнень не надійшло. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто
за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про затвердження
Регламенту Саксаганської районної у місті ради». На XXXІV сесії,  постійній
комісії з питань регламенту, законності, правопорядку, депутатської діяльності
та етики, було надано доручення щодо приведення  Регламенту районної у місті
ради у відповідність до чинного законодавства, а  саме: врахувати всі зміни, які
було внесено до Регламенту  районної у місті ради з моменту його  прийняття,
згідно з чинним законодавством України.
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Регламент роботи Саксаганської районної у місті ради  є виключно

внутрішнім документом ради, що регламентує порядок  роботи районної у місті
ради, її засідань, порядок формування та повноваження постійних комісій,
процедуру окремих видів діяльності районної у місті ради, її органів, депутатів,
посадових осіб. Нова редакція Регламенту побудована за новою структурою,
доопрацьовано статті, більш детально розписано процедури підготовки порядку
денного та проведення пленарних засідань.

З огляду на  вищевикладене, з метою  врегулювання і вдосконалення
процедурних питань діяльності районної у місті ради, керуючись пунктом 14
ст.46 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» та враховуючи
зміни в чинному  законодавстві  України,  виникла необхідність прийняття
Регламенту районної у місті  ради в новій редакції. Вам всім було доведено
текст цього документу. Тому ставлю на голосування. Хто за цей проект
рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Утримався? Дякую,
приймається. Шановні колеги, щиро дякую вам за прийняття одного із
основних документів роботи нашої ради.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про внесення змін до
рішення районної у місті ради від 12 листопада 2010 року № 4 «Про утворення
виконавчого комітету районної у місті ради та затвердження його складу».  Це
питання розглядалося на засіданні постійних комісій. Змін та доповнень не
надійшло. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти?
Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується інформація: «Про хід виконання рішення
районної у місті ради від 27 січня 2012 року № 143 «Про  Програму сприяння
громадській активності в розвитку території Саксаганського району міста
Кривого Рогу на 2012-2016 роки». Готував питання: Коркач Юрій Васильович,
завідуючий відділом житлово-комунального господарства. Хто за те, щоб це
рішення залишити на контролі, наступну інформацію про виконання рішення
заслухати у І кварталі 2016 року? Хто за? Проти? Утримався? Дякую,
приймається.

До вашої уваги пропонується інформація: «Про хід виконання рішення
районної у місті ради від  28 листопада 2014 року № 344 «Про готовність
житлового фонду, об’єктів соціальної сфери та комунального призначення до
роботи в осінньо-зимовий період 2014- 2015 років». Готував питання: Коркач
Юрій Васильович. Хто за те, щоб це рішення залишити на контролі, наступну
інформацію про виконання рішення заслухати у ІІ  кварталі 2015 року? Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується інформація: «Про хід виконання рішення
районної у місті ради від 30 грудня 2013 року № 277 «Про роботу відділу та
закладів освіти щодо виконання «Програми перспективного розвитку «Освіта
міста Кривого Рогу» на 2013—2015 роки» в частині формування інтелектуаль-
ного потенціалу обдарованих дітей». Готувала питання: Подкопаєва Інна
Вікторівна, начальник відділу освіти. Хто за те, щоб це рішення залишити на
контролі, а наступну інформацію про виконання рішення заслухати у І  кварталі
2016 року? Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.
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До вашої уваги пропонується інформація: «Про хід виконання рішення

районної у місті ради від 30 квітня 2014 року № 319 «Про здійснення контролю
за дотриманням законодавства щодо захисту прав споживачів». Готувала
питання: Артюшина Людмила Борисівна, завідуюча відділом розвитку
підприємництва. Хто за те, щоб це рішення залишити на контролі, а наступну
інформацію про виконання рішення заслухати у І  кварталі 2016 року? Хто за?
Проти? Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується інформація: «Про хід виконання рішення
районної у місті ради від 19 серпня 2011 року № 74 «Про затвердження заходів
на виконання міської Програми «Молодь для міста – місто для молоді» на 2011
– 2015 роки». Готувала питання: Волинкіна Світлана Миколаївна, завідуюча
відділом у справах сім'ї і молоді. Хто за те, щоб це рішення залишити на
контролі, а наступну інформацію про виконання рішення заслухати у І  кварталі
2016 року? Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується інформація: «Про виконання плану роботи
районної у місті ради за ІІ півріччя 2014 року». Питання готував Красножон
Юрій Леонідович, заступник голови районної у місті ради. Хто за те, щоб
інформацію про виконання плану роботи районної у місті ради взяти до відома?
Хто за? Проти? Утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати! Переходимо до різного. Довожу до вашого відома, що
до районної у місті ради надійшов лист від фракції Партії регіонів у
Саксаганській районній у місті раді про вихід із складу фракції партії  37
депутатів за власним бажанням. (Повідомлення додається)

Відповідно до пункту 6 ст. 54 Регламенту чисельність фракції Партії
регіонів стала меншою ніж три депутати, тому оголошую про припинення
діяльності депутатської фракції. До районної у місті ради надійшло
повідомлення про створення депутатської групи. Згідно  зі ст. 53 Регламенту
ради  депутати ради можуть об’єднуватися у депутатські групи для спільного
здійснення депутатських повноважень. Повідомляю про створення
депутатської групи «Опозиційний блок» у кількості 17 осіб. Зачитую
повідомлення.(Повідомлення додається)

Керівник депутатської групи «Опозиційний блок» Саксаганської
районної у місті ради ІV скликання  Бєліков Костянтин Аркадійович.

Шановні депутати! До районної у місті ради надійшли  листи з
проханням оголосити слова вдячності депутатам Саксаганської районної у
місті ради Чигрин Вірі Іванівні, Колодію Олегу Валерійовичу та Польовому
Віталію Володимировичу.(Листи додаються)

Шановні колеги, давайте заохотимо наших депутатів (оплески). Дякую.
До виступу записався Швайковський Вячеслав Володимирович.
Швайковський В. В.

Уважаемые коллеги! Я попросил слово с той целью, что вы знаете, что
наш коллега Деревянко Юрий Николаевич до сих пор в тяжелом состоянии.
Мы нашей фракцией обратились в исполком об оказании материальной
помощи на приобретение лекарств. Эта помощь была оказана. Поэтому, Юрий
Николаевич, просил меня, чтобы я всем передал большую благодарность за ту
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помощь, которую вы ему оказали на приобретение лекарств. Он поблагодарил
всех, и просил передать, чтобы вы все были здоровы, активны в тех вопросах,
которыми мы занимаемся. Большое вам спасибо.
Красножон Ю. Л.

Вячеславе Володимировичу, якщо у Юрія Миколайовича буде бажання
бути присутнім на сесії, ми можемо все йому організувати.
Швайковський В. В.

Спасибо, но пока он не может.
Красножон Ю. Л.

Шановні колеги! Порядок денний сесії вичерпано. Чи будуть
повідомлення, інформації? Михайло Леонідовичу, прошу Вас.
Мазін М. Л., позафракційний

У меня не информация, а есть такое дополнение к вопросам связанным с
вандализмом. Я хотел бы предложить, чтобы на ближайшей сессии нам бы
озвучили вопрос расследования тех ситуаций, которые были. Возможно надо
будет принять решение до 9 мая, за какой-то период, вопрос охраны тех
памятников, которые есть, чтобы в этот неконтролируемый процесс, сохранить
хотя бы то, что есть к праздникам. Если люди будут пойманы – это хорошо, а
если нет, значит в голове ж у них может быть, что угодно. Поэтому вопрос
охраны вот такого характера.
Красножон Ю. Л.

Дякую. Секретаріат прошу зафіксувати повідомлення та інформацію.
Шановні колеги! Чи будуть ще якісь повідомлення, інформації, доповнення?
Не буде.

Оголошую пленарне засідання ХХХVІ сесії районної у місті ради
закритим.

(Звучить Гімн України)


